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中国（广东）－马来西亚经贸合作对接会 

邀  请  函 

 

为深化中国广东与马来西亚经贸交流与合作，谨定于 2015 年 9 月 21

日（星期一）假马来西亚吉隆坡香格里拉酒店举办“中国（广东）－马

来西亚经贸合作对接会”。中国广东省经贸代表团将出席活动，并与马

来西亚工商界开展洽谈交流。 

诚邀阁下光临 

                             中国广东省商务厅     敬约 

                          

时间：2015 年 9 月 21 日上午 10:00－12:00 时。 

（签到时间：09:30－10:00 时） 

地点：马来西亚吉隆坡香格里拉酒店 B2 层 Sarawak 厅。 

语言：现场采用中英双语交替传译。 

主办单位：广东省商务厅。 

承办单位：马来西亚中华总商会（中总）。 

 

会议内容： 

第一环节 

● 马来西亚中华总商会（中总）代表致辞 

● 中国驻马来西亚使馆经济商务参赞处代表致辞 

● 中国广东省商务厅代表推介 

第二环节 

● 分行业洽谈 

● 建筑产业链研讨会 
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INVITATION 

In order to deepen the economic and trade exchange and cooperation between 

Guangdong, China and Malaysia, Department of Commerce of Guangdong Province, 

China, respectfully have the honour of inviting you to attend the conference— China 

(Guangdong) - Malaysia Economic and Trade Cooperation Conference on Monday, 

21
st
 September 2015 at Shangri-La Hotel, Kuala Lumpur. Representatives of 

Guangdong will attend the conference.  

 

Time:  

10:00-12:00, Monday, 21
st
 September 2015  

（Registration at 09:30-10:00） 

 

Venue:  

Sarawak Room, Basement II, Shangri-La Hotel, Kuala Lumpur, 11 Jalan Sultan Ismail, 

50250 Kuala Lumpur, Malaysia 

 

Language: Mandarin - English (Consecutive interpretation) 

 

Programme: 

Part I 

● Welcome remark by Representative of Economic and Commercial Counsellor’s 

Office of the Embassy of the People’s Republic of China in Malaysia 

● Welcome remark by Representative of The Associated Chinese Chambers of 

Commerce and Industry of Malaysia (ACCCIM) 

● Presentation by Representative of Department of Commerce of Guangdong Province, 

China 

  

Part II 

● Business Networking by Industry 

● Construction Industry Chain Seminar 

 

Host: 

Department of Commerce of Guangdong Province, China 

   

Organiser: 

The Associated Chinese Chambers of Commerce and Industry of Malaysia (ACCCIM) 


